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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING ONDERWIJS EN WELZIJN  

 

Datum:  18 november 2015 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  12.35 – 12.55 uur 

 

Aanwezig: mevrouw A. Kuik (voorzitter, CDA), de dames W. Paulusma (D66), B. Enting (PvdA), 

G. Chakor (GroenLinks), L.H. Brokken (Partij voor de Dieren), de heren J.P. Dijk (SP), W.H. Koks (SP), 

D.J. van der Meide (PvdA), J.R. Honkoop (VVD), R. Bolle (CDA), J.H.A. Hoogendoorn (ChristenUnie), 

W.B.P.M. Snelting (Student en Stad) 

Namens de griffie: mevrouw G. Mulder (commissiegriffier) 

Namens het college: de heer T. Schroor (D66) mede namens M.T. Gijsbertsen (GroenLinks) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL  

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Opent de vergadering om 12.35 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

 Meldt dat de begeleidingscommissie besloot vanaf vandaag notulen te laten maken. 
 

B. INHOUDELIJK DEEL  

B.1. Vernieuwing Sociaal Domein 

Wethouder Schroor: 

 Kondigt een brief aan over de nieuwe toezichthoudende rol op kwaliteit en onrechtmatig handelen 

van cliënten en aanbieders. 

 Presenteert in december een stramien voor rapportages van Wmo en Jeugdwet. 

 Berekent in december opnieuw de Wtcg-uitkeringen, waarvan de aanvraagtermijn is verlengd tot 

1 november. In het tweede kwartaal volgt een meer integrale benadering met de collectieve 

zorgverzekering. De hogere uitkeringen (motie) zijn gegarandeerd. 

 Verlengde de aanvraagtermijn voor HHT tot eind dit jaar en verhoogde de toeslag per uur. 

Daarnaast krijgen mensen die geen aanvraag indienden hiertoe alsnog de kans. Blijft er geld over in 

2016, dan moet een oplossing bedacht worden. 

 Spreekt met de staatssecretaris over budgetten na 2016. Deze oplossing is incidenteel. 

 Levert informeel reeds bekende af te nemen uren aan bij aanbieders, voor nieuwe aanvragen is 

flexibiliteit vereist. Dit is een consequentie van de verlengde inschrijftermijn. 

 Reageert op de PvdA dat meer uren gezien de korte termijn nu geen optie is op korte termijn, maar 

overwogen wordt met andere mogelijkheden in 2016. 

 Reageert op de SP dat geen schrijnende gevallen bekend zijn van mensen met een inkomen net 

boven 130% minimum, maar het college heeft toegezegd algemene stapelingseffecten te monitoren. 

 Meldt dat door tijdelijke sluiting van de SVB herbeoordelingsgesprekken deels opschoven. Voor 

1 december zijn de Wmo-gesprekken afgerond, voor 1 januari zijn de beschikkingen verzonden. 

 Verlengde pgb's om duidelijkheid te verschaffen, brengt de gederfde besparingen in beeld en is in 

gesprek met het Rijk over hopelijk vergoeding.  

 Meldt dat niet alle aanmeldingen beschermd wonen aan het CAK zijn doorgegeven, waardoor 

cliënten ook nog geen factuur hebben ontvangen voor de eigen bijdrage. Ook zijn de geleverde 

extramurale uren beschermd wonen nog niet doorgegeven. 

 Onderzoekt of Groningen als centrumgemeente gemandateerd alle gegevens aan kan leveren. 

 Wijst op het risico dat een lastig terug te vorderen verschil kan ontstaan tussen aangeleverde en 

feitelijk verstrekte uren en onderhandelt met het Rijk over een elegante oplossing. 

 Meldt dat door softwareaanpassingen voor driehonderd scootmobiels geen eigen bijdrage is 

opgelegd. Reparatie volgt in het eerste kwartaal. Bezitters weten wel dat een eigen bijdrage er komt. 

 Ziet dat eigen bijdragen landelijk een knelpunt zijn waar gemeenten mee te maken hebben. 

 Ondertekende 16 oktober contracten voor beschermd wonen en maatwerk. 
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 Bracht aanvragers van kortdurende ondersteuning vanuit WIJ-teams 9 november op de hoogte van 

het resultaat. Er loopt een bezwarentermijn, waarna contractering van partners voor twee jaar volgt 

op subsidiebasis. Hierna loopt het weer parallel met Wmo-inkoop. Nadere informatie volgt. 

 Kondigt een uitnodiging aan voor het innovatieatelier (14 december, 15.30 uur), waar burgers en 

organisaties ideeën kunnen pitchen en doordenken. Evaluatie volgt. 

 Geeft aan dat vrijwel nergens in de jeugdhulp te lange wachttijden zijn, al kan negentig dagen 

gevoelsmatig lang lijken. De wachttijden zijn teruggelopen en bij urgente situaties is zorg 

gegarandeerd. 

 Komt op verzoek van de SP met een nadere duiding op wat precies onder 'te lang' wordt verstaan. 

 Vindt de doorlooptijd bij Veilig Thuis niet acceptabel. Extra personeel vanwege het fors gestegen 

aantal meldingen is nog niet genoeg geweest. 

 Analyseert in antwoord op de PvdA dat de stijging van meldingen komt door betere bekendheid en 

toegankelijkheid. Ook wordt één melding soms vaker gedaan. De indruk is niet dat het aantal 

mishandelingen explosief stijgt. 

 Meldt dat het RIGG op voorhand extra geld uitgaf om wachtlijsten bij dyslexie te voorkomen. 

 Zegde extra middelen toe wanneer knelpunten in pleegzorg zich voordoen, die landelijk groeit 

vanwege sluiting van residentiële instellingen. 

 Geeft aan dat veel aanbieders cliënten toch in zorg nemen in de hoop dat financiering later lukt. 

Slechts een beperkt aantal aanbieders verwijst door. Dit verklaart ook hoe de sector lange 

wachttijden weet te voorkomen. 

 Verstuurde achttienhonderd brieven in het herbeoordelingsproces jeugdhulp, waarvan 50% 

terugkwam. Hierop volgt of administratieve verlenging of uitnodiging voor een gesprek. 

 Lukt het niet iedereen te zien voor het eind van het jaar. 

 Probeert de non-respons zo laag mogelijk te houden. 

 Meldt dat de staatssecretaris de ouderbijdrage jeugdhulp heeft geschrapt. 
 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 12.55 uur. 


